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Zápis ze 3. schůze rozpočtového výboru, která se konala dne 6. prosince 2017 v Praze v budově 
Poslanecké sněmovny Parlamentu. 

 

 

Středa 6. prosince 2017 

 

Přítomni: poslanci: Blaha S., Dolejš J., Dostálová K., Farhan K., Feranec M., Ferjenčík M., Foldyna J., 
Frichdrich S., Hnilička M., Hrnčíř J., Juránek S., Juříček P., Kalousek M., Kovářová V., Kytýr J., 

Nevludová I., Onderka R., Pošvář J., Rais K., Řehounek J., Skopeček J., Stanjura Z., Volný J., 

Vostrá  M.  
 

Omluveni:  

 

 
*** 

 

Schůzi zahájila předsedkyně výboru posl. M. Vostrá v 9:00 hodin dle pořadu schůze. Přivítala 
přítomné poslance. 

 

*** 
 

1. Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 345 - Český statistický 

úřad  

2. Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 312 - Ministerstvo 
financí 

3. Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 301 - Kancelář 

prezidenta republiky 
4. Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 302 – Poslanecká 

sněmovna Parlamentu 

5. Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 303 - Senát Parlamentu  

6. Způsob financování kapitoly státního rozpočtu 359 – Úřad Národní rozpočtové rady 
v rozpočtovém roce 2018 

7. 7. 1 Návrh na ustavení podvýborů rozpočtového výboru v 8. volebním období 

  7. 2 Volba místopředsedů rozpočtového výboru 
8. Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 396 – Státní dluh 

9. Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 397 – Operace státních 

finančních aktiv  
10. Informace Ministerstva financí o souhrnném výhledu hospodaření veřejných rozpočtů (fondy a 

samospráva) v roce 2018 – hodnocení podle paktu stability a růstu  

11. Zprávy, informace 

 11.1 Zpráva o plnění státního rozpočtu České republiky za 1. pololetí 2017 (sněmovní tisk 4) 
 11.2 Informace o pokladním plnění státního rozpočtu České republiky za 1. aţ 3. čtvrtletí 20 

12. Rozpočtová opatření  

13. Sdělení předsedkyně, různé 
14. Návrh termínu a pořadu další schůze výboru 

 

Poté nechala předsedkyně posl. M. Vostrá o programu hlasovat. Proběhlo hlasování 
s výsledkem (+13,0,0). Viz příloha č. 1. 

 

*** 

 
 

1. 

 Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 345 - Český statistický úřad  
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 Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo zástupci ČSÚ M. Rojíčkovi: Mezi významné 

aktivity ČSÚ patří pokračování přípravy sčítání lidu, domů a bytů 2021. Činnost je nadále zaměřena 

na zabezpečení podmínek udrţitelnosti a další prohlubování implementace výsledků projektu 

Redesign statistického informačního systému.  Budou např. zahájeny přípravné práce v oblasti 
budoucího rozvoje aplikací pro správu metadat. Centrální datové úloţiště statistických informací bude 

naplňováno daty ze všech statistických oblastí. V oblasti volební statistiky zpracovávají výsledky 

voleb a sestavují harmonogram potřebných činností. Celkové příjmy kapitoly byly stanoveny ve výši 
9 949 800 Kč. Celkové výdaje jsou rozpočtovány ve výši 1 005 603 493 Kč. Zpravodaj posl. S. 

Juránek vyzdvihl kapitálové výdaje ve výši 64 772 125 Kč a doporučil kapitolu schválit. Posl. M. 

Ferjenčík se dotázal na krytí výdajů rozpočtu a na to, jak jsou zajišťovány příjmy kapitoly. Zástupce 
ČSÚ R. Bulíř: Výdaje jsou kryty ze SR a příjmy kapitoly jsou z vlastní činnosti. tj. např. z prodeje 

publikací, výpisů z Registrů ekonomických subjektů. Posl. Z. Stanjura se dotázal na výdaje za volby a 

výdaje na IT systém. Evropské volby jsou draţší neţ komunální? Proč? Zástupce ČSÚ M. Rojíček: 

Evropské volby jsou odlišné od komunálních např. personálním zabezpečením, výdaji na zpracování 
výsledků. Konají se v jinou dobu. IT systémy musí být zabezpečeny proti kybernetickým útokům. 

Posl. Z. Stanjura: Materiál je nepřehledný. Pro příští rozpočet poţádal o podrobnější vysvětlení. 

Předsedkyně posl. M. Vostrá uvedla, ţe jednala s nám. MF P. Pavlekem o tom, aby kapitoly SR měly 
stejné parametry. Změna byla přislíbena. Po ukončené rozpravě podal zpravodaj posl. S. Juránek 

návrh na souhlasné usnesení.   

 
 Proběhlo hlasování s výsledkem (+5,6,0). Jmenný seznam viz příloha č. 1. Souhlasné usnesení 

nebylo přijato. RV vydal zprávu č. 14. 

 

 
2. 

Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 312 - Ministerstvo financí 

 

 Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo nám. MF P. Pavelekovi: Návrh rozpočtu zahrnuje 
samotné MF, dále Generální finanční ředitelství, Generální ředitelství cel, Úřad pro zastupování státu 

ve věcech majetkových, Kancelář finančního arbitra, Finanční analytický úřad. Uvedl základní čísla 

rozpočtu. Uuvedl, ţe příjmy jsou rozpočtovány v sumě 5,2 mld. Kč, která se skládá z daňových 
příjmů, příjmů z pojistného na sociální zabezpečení, nedaňových příjmů, kapitálové příjmů, povinného 

pojistného, příjmů ze správních poplatků a přijatých transferů. Výdaje jsou rozpočtovány ve výši 21,8 

mld. Kč. Oproti výdajům z roku 2017 jsou vyšší o 3,1%. Zpravodaj posl. J. Skopeček uvedl, ţe 

kapitálové výdaje klesají, a to aţ o 14%. V rámci rozpravy se k tomu přidal posl. Z Stanjura a dotázal 
se na vládní rozpočtovou rezervu SR, která by měla pokrýt odškodnění za nezákonné postupy finanční 

správy především v záleţitosti zajišťovacích příkazů. MF prohrálo mnohá soudní jednání. Posl. 

M. Ferjenčík se dotázal na to, proč rostou příjmy v oblasti pokut, a to aţ od 93 mil Kč. Ve výhledu na 
rok 2019 zase klesají. Zástupkyně MF E. Kejlová k tomu uvedla, ţe záleţí na okolnostech, příjem 

pokut se pohybuje podle aktuální situace. Číslo je vţdy aktualizováno. Případná odškodnění dle 

výsledku soudního jednání by se vyplácela ad hoc z VPS (zvláštní poloţka).  Nejsou rozpočtována 

v rezervě. Dále se ještě vedla rozprava o pracovních místech, navyšování prostředků objemu mezd. 
Poté přednesl zpravodaj posl. J. Skopeček návrh na usnesení.  

 

 Bylo přijato usnesení č. 15 hlasováním (+9,5,3). Jmenný seznam viz příloha č. 1. 
 

 

3. 
Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 301 - Kancelář prezidenta 

republiky 

 

 Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo zástupci Kanceláře prezidenta republiky 

P. Muţákovi, který kapitolu odůvodnil. Uvedl základní údaje příjmů a výdajů kapitoly. Jedná se např. 
o příjmy od externích zájemců za zhotovení xerokopií, fotografií, mikrofilmů a diapozitivů. Objemově 

největšími výdaji jsou prostředky na platy a ostatní platby za provedenou práci včetně příslušenství. 
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Hovořil o projektu „Zvýšení biodiverzity dřevin vybraných lokalit v Lánské oboře“, která je pod 

neustálým tlakem zvěře, dále o akci „odstranění svahových deformací v údolí vodní nádrţe Klíčava – 

II. etapa. Nádrţ Klíčava je zdrojem pitné vody pro město Kladno. Hovořil o opravě chrámu Sv. Víta, 

Míčovny, královské zahrady. Zpravodaj posl. J. Volný s návrhem rozpočtu kapitoly souhlasil. Nikde 
nejsou dramatické nárůsty výdajů. Investice do svahů vodní nádrţe Klíčava si sám pohlídá. Je nutné, 

aby peníze byly vynakládány účelně. Posl. M. Ferjenčík se dotázal na výdaje související s ochranou 

Praţského hradu, a to především na bezpečností rámy. Zdá se mu, ţe větší bezpečnost nepřinášejí. 
Kolem rámů se naopak koncentruje větší počet lidí. Dotázal se na přesnou částku, kolik tato ochrana 

stojí. Informace by potřeboval před 2. čtením SR. Posl. S. Juránek se dotázal na lesní hospodářství. 

Z čeho se skládá? Zástupce Kanceláře prezidenta republiky P. Muţák: K bezpečnosti Praţského hradu 
uvedl, ţe rozhoduje skupina odborníků z MO, Hradní stráţe, Policie, MV.  Tyto výdaje jsou hrazeny 

jak z kapitoly Kanceláře prezidenta republiky, tak MO i MV. Přesnou částku přislíbil zástupce Hradu 

zaslat poslanci v odpoledních hodinách. Lesní hospodářství čítá příjem z prodeje dřeva, to je největší 

část a menší část je z lovené zvěře. Lánská obora je jednou z nejstarších obor v ČR, dodal. Po 
ukončené rozpravě zpravodaj posl. J. Volný podal návrh na usnesení.  

 

 Bylo přijato usnesení č. 16 hlasováním (+12,3,2). Jmenný seznam viz příloha č. 2. 
 

 

4. 
Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 302 – Poslanecká sněmovna 

Parlamentu 

 

Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo zástupci Kanceláře Poslanecké sněmovny 

J. Morávkovi: Nedaňové příjmy tvoří příjmy např. z činnosti gastronomických středisek, z pronájmu 
nebytových prostor a z pronájmu movitých věcí. Celkové výdaje činí 1,3 mld. Kč. Nejvyšší rostoucí 

poloţkou jsou finanční prostředky na odchodné poslanců. Kapitálové výdaje budou pouţity např. na 

obnovu vozového parku, programové vybavení, hlasovací zařízení v jednacím sále S1. Sníţily se např. 
některé provozní výdaje (nákup kancelářského materiálu), byly ušetřeny peníze za parkovací plochy 

na Malostranském náměstí. V rozpočtu není promítnuto 9% zvýšení výdajů na platy zaměstnanců, 

které pro veřejný sektor schválila vláda. “samostatné“ kapitoly SR je to v kompetenci RV, za coţ se 
pro Kancelář sněmovny přimlouvá. Zpravodaj posl. K. Rais k tomu uvedl, ţe Kancelář se snaţí 

finanční prostředky uspořit. U výpočetní techniky, návrh rozpočtu na audio-video je navýšen na 9,5 

mil. Kč. Proč? Zástupkyně Kanceláře PSP N. Formanová: Nárůst částky na audio-video je na 

hlasovací zařízení v sále Sněmovní 1. U softwaru se pak musí přihlédnout ke kybernetické bezpečnosti 
výpočetní techniky. Posl. R. Onderka se dotázal, proč se bude v jednací místnosti S1 měnit 

videotechniké zařízení. Odp.: V S1se pořádá velké mnoţství konferencí, a to např. pro Akademii věd a 

další.  Po ukončené rozpravě navrhl zpravodaj posl. K. Rais přijmout souhlasné usnesení.  
 

 Bylo přijato usnesení č. 17 hlasováním (+10,2,0). Jmenný seznam viz příloha č. 2. 

 

 
5. 

Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 303 - Senát Parlamentu 

 

 Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo zástupci Kanceláře Senátu J. Ukleinovi: Celková 
výše příjmů pro rok 2018 činí 2,700 mil. Kč a celkové výdaje činí 588,6 mil. Kč. Rok 2018 je pro 

Senát volebním rokem a v návrhu rozpočtu je zahrnuta i částka odchodného senátorů, kterým končí 

v roce 2018 mandát. Důleţité jsou mandatorní výdaje senátorů. U běţných výdajů dochází 
k meziročnímu nárůstu např. u nákupu výpočetní techniky pro nové senátory, dále se zvýší poloţka 

opravy a údrţba.  Finanční prostředky budou pouţity na rozvoj výpočetní techniky, na modernizaci a 

rekonstrukci areálu Senátu i na oslavy 100 let zaloţení Československa. Zpravodaj posl. J. Hrnčíř: 

Ţádné excesy v rozpočtu Senát nevidí. Potvrdil např. připravovaný nákup nových notebooků, nové 
tiskárny. Nakonec přednesl návrh usnesení. 
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 Bylo přijato usnesení č. 18 hlasováním (+9,1,0). Jmenný seznam viz příloha č. 2. 

 

6. 

Způsob financování kapitoly státního rozpočtu 359 – Úřad Národní rozpočtové rady v rozpočtovém 
roce 2018 

 

Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo náměstku MF P. Pavelekovi: Zákon o rozpočtové 

odpovědnosti dle směrnice EU byl PSP přijat v minulém volebním období. MF vypracovalo a vláda 
schválila rozpočtovou strategii kapitoly. Počítá se s tím, ţe úřad bude mít předsedu, 2 členy rady a cca 

10 zaměstnanců. Zatím je v kapitole rozpočtována nula. Částka je připravená ve vládní rozpočtové 

rezervě. Kalkulace vychází na 25-30 mil. Kč. Posl. J. Skopeček se dotázal, kdy začne rozpočtová rada 
pracovat. Nám. P. Pavelek: Ustavení je v rukou současné Sněmovny. Mohla by být ustavena v lednu. 

Poté zpravodaj posl. M. Feranec podal návrh na usnesení. 

 

 Bylo přijato usnesení č. 19 hlasováním (+8,3,0). Jmenný seznam viz příloha č. 3. 
 

 

7.1 
Návrh na ustavení podvýborů rozpočtového výboru v 8. volebním období  

 

 Předsedkyně posl. M. Vostrá uvedla, ţe v minulém volebním období v RV pracovaly 3 

podvýbory, a to: 
podvýbor RV pro bankovnictví, pojišťovnictví a finanční trhy 

podvýbor RV pro daně, cla a loterie 

podvýbor RV pro financování územních samospráva a vyuţívání prostředků EU.  

 Poţádala poslance o případné další náměty a přerušila jednání do některé z příštích schůzí RV 
po skončeném jednání o státním rozpočtu.  

 

 Proběhlo hlasování s výsledkem (+11,0,0). Viz příloha č. 3. 
 

 

7.2 
Volba místopředsedů výboru, přerušené jednání 

 

 Předsedkyně posl. M. Vostrá uvedla, ţe RV bylo podáno 6 jmenných návrhů na volbu 

místopředsedů RV a poţádala, zda by s ohledem na to, ţe počet nominantů odpovídá počtu míst, volba 

mohla proběhnout aklamací. Proběhlo hlasování s výsledkem (+13,0,0). Viz příloha č. 3. Poté nechala 
hlasovat o návrhu usnesení. Místopředsedy rozpočtového výboru se stali následující poslanci: 

Ferjenčík M., Hrnčíř J., Oderka R., Feranec M., Volný J., Skopeček J.  

 
 Bylo přijato usnesení č. 20 hlasováním (+13,0,0). Jmenný seznam viz příloha č. 4. 

 

*** 
 

Za všeobecného souhlasu poslanců byly předřazeny body č. 13 a 14 

 

*** 
 

13. 

Sdělení předsedkyně, různé 

 
 Předsedkyně posl. M. Vostrá uvedla, ţe všechny podané pozměňovací návrhy k SR budou 

poslancům rozpočtového výboru rozeslány elektronicky sekretariátem RV. Dále upřesnila, ţe sama 

podá PN k navýšení poloţky na platy zaměstnanců šesti nezávislých kapitol SR. 
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14. 

Návrh termínu a pořadu další schůze výboru 

 

 Předsedkyně posl. M. Vostrá podala návrh na usnesení odpovídající schválenému 

harmonogramu státního rozpočtu roku 2018, s tím, ţe by schůze začala v pondělí 11. prosince aţ 
v 10:00 hodin. 

 

 Bylo přijato usnesení č. 27 hlasováním (+9,1,0). Jmenný seznam viz příloha č. 4. 
 

 

8. 

Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 396 – Státní dluh 

 
 Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo náměstku MF P. Pavelekovi: Vzhledem 

k předpokládanému pokračování oţivení domácí ekonomiky se očekává pokles podílu státního dluhu 

na HDP. To přispívá k pozitivnímu vnímání ČR ze strany investorů a dochází k úsporám úrokových 
výdajů na obsluhu státního dluhu. Očekávaná hodnota dluhu státu ke konci roku 2017 činí 1 613,4 

mld. Kč. 84% je pak tvořeno vnitřním dluhem určeným střednědobými a dlouhodobými státními 

dluhopisy vydanými na domácím trhu, 16% je tvořeno dluhem vnějším, tedy dluhopisy vydanými na 
zahraničních trzích a dále přijatými úvěry. Příjmy kapitoly jsou pro rok 2018 rozpočtovány v nulové 

výši (dopad zavedení státní pokladny). Výdaje jsou sloţeny z výdajů na obsluhu státního dluhu, a to 

výdaje 45,9 mld. Kč se skládají z úrokových výdajů ve výši 45,5 mld. Kč a z výdajů na poplatky 

spojené s obsluhou SD ve výši 0,4 mld. Kč. Zpravodaj posl. J. Dolejš k tomu uvedl, ţe náměstek MF 
zdůraznil konzervativní záměr návrhu. Konstatoval, ţe v kapitole je jen tzv. „opatrný polštář“, který 

poslanci vyuţívají při podávání PN ke státnímu rozpočtu. Podíl dluhu na HDP byl v roce 2008 26%; 

v roce 2013 41% a v roce 2018 se zase sniţuje na 32%. Ministr financí I. Pilný: Roku 2017 SD trochu 
klesl. Z pohledu Evropského hospodářství patříme k nejméně zadluţeným zemím (po Estonsku a 

Lucembursku). Rozpočtová politika je velmi rozumná. Posl. M. Ferjenčík se dotázal ministra na to, co 

si myslí o tom, ţe poslanci tuto kapitolu vyuţívají jako zdroj financování svých PN k SR. Co by dělal, 

kdyby byly přijaty? Ministr financí I. Pilný: Polštář v kapitole opravdu není na vyuţití podávaných 
PN. A je to tak správné. Staly se neočekávané situace, a to např. Egap bude řešit pojistnou událost 

v Turecku. To bude potřeba uhradit. Posl. J. Dolejš se dotázal na vyhodnocení občanských dluhopisů. 

Ministr financí I. Pilný: Tyto dluhopisy otevřely „šedou zónu“. Byly zneuţity. Po ukončené rozpravě 
navrhl zpravodaj posl. J. Dolejš přijmout usnesení.  

 

 Bylo přijato usnesení č. 21 hlasováním (+15,4,0). Jmenný seznam viz příloha č. 4. 
 

 

9. 

Vládní návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2018, kapitola 397 – Operace státních 
finančních aktiv  

 

 Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo náměstku MF P. Pavelekovi: Na příjmových 

operacích se podílejí transfery od nefinančních podniků a korporací, v tom odvody od původců 
radioaktivních odpadů na jaderný účet a příjmy z likvidace státních podniků. Významným příjmem 

kapitoly jsou i příjmy z úroků a realizace finančního majetku, příjmy z dividend a čisté úrokové 

výnosy z finančního investování na jaderném účtu. Výdaje jsou v objemu 240 mil. Kč na řešení 
mimořádných situací a posílení územně samosprávných celků, výdaje na závazky dlouhodobějšího 

charakteru, dále na úhrady restitucí zemědělského majetku. Zpravodaj posl. J. Pošvář se dotázal na 

některé konkrétní poloţky s výsledkem 0.  Dotázal se, jak se kapitola plánuje. Nám. MF P. Pavelek: U 

některých poloţek se jedná o přesun v kapitolách SR. Dále uvedl, ţe např. příjem z likvidace státních 
podniků se dá velmi špatně odhadovat. Poté zpravodaj posl. J. Pošvář přednesl návrh usnesení. 
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 Bylo přijato usnesení č. 22 hlasováním (+16,3,0). Jmenný seznam viz příloha č. 5. 

10. 

Informace Ministerstva financí o souhrnném výhledu hospodaření veřejných rozpočtů (fondy a 
samospráva) v roce 2018 – hodnocení podle paktu stability a růstu  

 

 Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo náměstku MF P. Pavelekovi: Hospodaření 

veřejných rozpočtů se týká jak státních fondů (např. SFDI, Státního zemědělského fondu, Fondu 
ţivotního prostředí a dalších), tak územně samosprávných celků. Hospodaření fondů je vyrovnané. 

Rozpočty územních celků vykazují tak jako vţdycky přebytky. Struktura příjmů obcí je 

z dlouhodobého hlediska stabilní. Zpravodaj posl. J. Dolejš hovořil o fondu pojištění vkladů. O 
pojišťovací problematice se dá vést samostatná debata. Názory na reformu důchodového pojištění se 

liší. V penzijních fondech se „točí prachy“. Penzijní účet by měl být samostatným účtem. Poukázal na 

menší čerpání peněz na investice samosprávných celků. Např. do školství peníze protečou a stejně 

nestačí. Regiony mají školy dofinancovávat? RUD je samostatným mechanismem. Navrhl přijmout 
souhlasné usnesení. 

 

 Bylo přijato usnesení č. 23 hlasováním (+18,0,0). Jmenný seznam viz příloha č. 5. 
 

 

11.1. 
Zpráva o plnění státního rozpočtu České republiky za 1. pololetí 2017 (sněmovní tisk 4) 

 

 Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo náměstku MF P. Pavelekovi: Ekonomický výkon 

měřený reálným HDP se v 1. pololetí 2017 meziročně zvýšil o 3,7%. Odráţel rostoucí domácí i 

zahraniční poptávku Hlavním zdrojem růstu byly výdaje na konečnou spotřebu domácností podpořené 
rostoucím disponibilním důchodem domácností při vysoké důvěře spotřebitelů. Na plnění SR roku 

2017 je nahlíţeno hůře, protoţe ve stejné době roku 2016 měl SR přebytek vyšší. Podrobnosti viz tisk 

č. 4. Toto potvrdila zpravodajka posl. M. Vostrá a podala návrh na usnesení.  
 

 Bylo přijato usnesení č. 24 hlasováním (+17,0,0). Jmenný seznam viz příloha č. 5. 

 
 

11.2. 

Informace o pokladním plnění státního rozpočtu České republiky za 1. aţ 3. čtvrtletí 2017 

 

 Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo náměstku MF P. Pavelekovi: V porovnání 
s rozpočtem roku 2016 počítá rozpočet na rok 2017 s růstem celkových příjmů o 68,4 mld. Kč, tj. o 

5,8%. Celkové výdaje by měly růst o 58,4 mld. Kč, tj. o 4,7% a schodek by se tak měl sníţit o 10 mld. 

Kč, tj. o 14,3%. Rostou příjmy z daní a poplatků, příjmy z pojistného na sociální zabezpečení. 
Rozpočet nedaňových a ostatních příjmů se meziročně sníţil o 1,9%.  Čerpání kapitálových výdajů 

představuje 38,9% ve výši 41,4 mld. Kč a bylo tak o 10,2 mld. Kč pod úrovní stejného období 

předchozího roku. Posl. M. Ferjenčík se dotázal na to, jak SR dopadne na konci roku 2017. 
Zpravodajka posl. M. Vostrá rekapitulovala projednávání a dotázala se na příjem z nové daně 

u hazardních her. Nám. MF P. Pavelek: Zdá se, ţe schodek SR ke konci roku bude přibliţně do 20 

mld. Kč. U dani z hazardních her byla rozpočtována suma 4,2 mld. Kč. Plnění bude cca 5,4 mld. Kč.  

Po ukončené rozpravě zpravodajka posl. M. Vostrá navrhla přijmout usnesení.  
 

 Bylo přijato usnesení č. 25 hlasováním (+17,0,0). Jmenný seznam viz příloha č. 6. 

 
 

5. 

Rozpočtová opatření - NKÚ 
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 Předsedkyně posl. M. Vostrá předala slovo členu kolegia NKÚ J. Adámkovi: Poţádal RV o 

schválení RO, v kterém se jedná o souvztaţné navýšení příjmů a výdajů z důvodu ţádosti podpory 

v rámci Operačního programu Zaměstnanost, na projekt vybudování a provoz dětské skupiny NKÚ. 

Nepoţadují navýšení limitu počtu zaměstnanců. Provoz dětské skupiny zajišťují dva zaměstnanci 
v rámci stávajícího limitu počtu zaměstnanců. Zpravodajka posl. M. Vostrá toto potvrdila a dodala, ţe 

s RO MF souhlasí. Do otevřené rozpravy se nikdo nepřihlásil, proto nechala hlasovat o navrţeném 

usnesení. 
 

 Bylo přijato usnesení č. 26 hlasováním (+16,0,0). Jmenný seznam viz příloha č. 6. 

 
 

*** 

 

 
Předsedkyně výboru posl. M. Vostrá poděkovala přítomným za spolupráci a ukončila jednání schůze ve 

středu 6. prosince 2017 ve  14:45 hodin. 

 
 

*** 

 
 

Dne 13. prosince 2017 

Zapsal: Darja Havlíčková, Petr Jelínek 

 
 

 

 
 

Jan  POŠVÁŘ  v.r.      Miloslava  VOSTRÁ  v.r.  

      ověřovatel       předsedkyně výboru 


